
La Bisbal vol que la planta de triatge de Forallac sigui per a

residus dom�stics

L'Ajuntament bisbalenc ha presentat alálegacions al projecte pel pas de

camions que pot suposar la posada en marxa de la instalálaci�

LA BISBAL D'EMPORDË CARLES TORRAMAD�

L'Ajuntament de la Bisbal d'Empord� no veu "necessari" que el municipi de Forallac aculli una planta de residus

industrials, tal i com s'hi projecta en les proximitats dels Clots de Sant Juli�. L'alcalde bisbalenc, el socialista

ñscar Aparicio, ha manifestat que "no �s necessari per a la comarca del Baix Empord� una planta per aquests

residus industrials". Segons Aparicio, el Baix Empord� nom�s produeix el 0,8% dels residus industrials de tot

Catalunya. En canvi, l'aposta d'Aparicio �s que en comptes de residus industrials, la planta sigui per a residus

dom�stics.

El batlle ha precisat que, actualment, el Baix Empord� no t� cap planta de triatge de residus dom�stics de

manera que, pr�ximament, tots els municipis de la comarca hauran d'anar a abocar les deixalles a Lloret de Mar.

Aquest fet signif icar� un increment impor tant del cost del servei ja que s'hi haur� d'afegir el trasllat en camions

de les escombraries f ins a la localitat selvatana. Un impor t, doncs, que es podria reduir si els camions puguessin

anar a descarregar a Forallac.

A m�s d'aquesta proposta, l'Ajuntament ha presentat una alálegaci� al projecte de la planta de residus que es va

sotmetre, per segon cop, a informaci� p�blica despr�s que la Comissi� d'Urbanisme suspengu�s la tramitaci�

inicial del projecte per manca de documentaci�. En aquesta alálegaci�, l'Ajuntament bisbalenc reclama que

s'aturi el proc�s d'autoritzaci� de la planta en compliment del mandat del Parlament de Catalunya, que aix� ho va

aprovar; i reclama que l'empresa o el depar tament competent de la Generalitat realitzin un estudi de mobilitat

per valorar l'impacte del pas de camions que anirien a la planta de tractament de residus. Aparicio ha comentat

que "mentre que hi ha estudis de diversos impactes de l'activitat, no n'hi ha cap pel que fa a l'impacte del pas de

camions".

En l'alálegaci�, l'Ajuntament exposa que ja s'havia oposat a l'abocador de Vacamorta de Cru�lles, per tant

segueix amb la mateixa l�nia. Dels camions, Aparicio ha explicat que el projecte calcula que poden anar-hi uns

80 camions al dia, de manera que l'Ajuntament considera que la infraestructura vi�ria no �s suf icient per assumir

tants camions. I recorda que passen pel mig dels pobles amb materials que poden ser perillosos.
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